

【新聞稿】仁寶電腦公布 2024 年第二季營運成果

發佈日期：民國 113 年 8 月 13 日

仁寶電腦工業股份有限公司(股票代號：2324)本日公告 2024 年第二季營運成果。第二季合併營收為新台幣 2,372.09 億元，較上季成長 19%，主因為電腦產品及非電腦產品，如手機、穿戴裝置、伺服器，出貨較上季成長。公司持續改善產品組合、提升效率及有效控管費用，第二季毛利率及營業利潤率提升至 5.0%及 1.7%，合併營業淨利為新台幣 40.61 億元，較上季成長 43%，較去年同期成長 47%。第二季歸屬母公司業主之淨利為新台幣 28.81 億元，較上季成長 52%，較去年同期成長 38%。單季每股盈餘為 0.66 元。

2024 年上半年合併營收為新台幣 4367.80 億元，雖較去年同期下滑 4%，但在獲利改善貢獻下，稅後歸屬母公司業主之淨利成長 37%至新台幣 47.72 億元，上半年每股盈餘為 1.10 元。

仁寶電腦工業股份有限公司—合併綜合損益比較表

單位:新台幣百萬元	2024 第二季		2024 第一季		季成長	2023 第二季		年成長
	金額	%	金額	%	%	金額	%	%
營業收入淨額	237,209	100.0%	199,571	100.0%	19%	243,871	100.0%	-3%
營業毛利	11,790	5.0%	9,789	4.9%	20%	10,604	4.3%	11%
營業淨利	4,061	1.7%	2,838	1.4%	43%	2,760	1.1%	47%
業外收支	186	0.1%	134	0.1%	39%	415	0.2%	-55%
稅前淨利	4,247	1.8%	2,972	1.5%	43%	3,175	1.3%	34%
稅後淨利	3,286	1.4%	2,298	1.2%	43%	2,442	1.0%	35%
歸屬母公司淨利	2,881	1.2%	1,891	0.9%	52%	2,092	0.9%	38%
每股盈餘-稅後(元)	0.66		0.43		52%	0.48		38%

單位:新台幣百萬元	2024 上半年		2023 上半年		年成長
	金額	%	金額	%	%
營業收入淨額	436,780	100.0%	453,329	100.0%	-4%
營業毛利	21,579	5.0%	19,942	4.4%	8%
營業淨利	6,899	1.6%	5,014	1.1%	38%
業外收支	320	0.1%	372	0.1%	-14%
稅前淨利	7,219	1.7%	5,386	1.2%	34%
稅後淨利	5,584	1.3%	4,127	0.9%	35%
歸屬母公司淨利	4,772	1.1%	3,485	0.8%	37%
每股盈餘-稅後(元)	1.10		0.80		37%

新聞聯絡人

王正強 副總經理暨發言人 (02)8797-8588

Investor@compal.com

張妍婷 會計本部處長暨代理發言人 (02)8797-8588

Investor@compal.com



【Press Release】 Compal 2Q24 Financial Results Announcement

Release Date: Aug 13, 2024

Compal Electronics (TAIEX: 2324) today reported consolidated financial results for 2Q24. Consolidated revenue surged 19% sequentially to NT\$237.209 billion, driven by growth in both PC and Non-PC segments, including smartphone, wearables and servers. The company's ongoing focus on product refinement, efficiency gains, and cost management led to gross margin and operating margin improvements to 5.0% and 1.7%, respectively in 2Q24. Operating profit climbed 43% sequentially and 47% YoY to NT\$4.061 billion. Consolidated net profit attributable to the parent company soared 52% sequentially and 38% YoY to NT\$2.881 billion, resulting in earnings per share (EPS) of NT\$0.66.

Despite a 4% YoY decline in consolidated revenue to NT\$436.780 billion for 1H24, net profit attributable to the parent company surged 37% YoY to NT\$4.772 billion due to the company's profit-focused strategy. 1H24 EPS reached NT\$1.10.

Compal Electronics, Inc.— Statement of Comprehensive Income (Consolidated)

NT\$ Million	2Q 2024		1Q 2024		QoQ	2Q 2023		YoY
	Amount	%	Amount	%	%	Amount	%	%
Net Sales	237,209	100.0%	199,571	100.0%	19%	243,871	100.0%	-3%
Gross Profit	11,790	5.0%	9,789	4.9%	20%	10,604	4.3%	11%
Operating Profit	4,061	1.7%	2,838	1.4%	43%	2,760	1.1%	47%
Non-Op Items	186	0.1%	134	0.1%	39%	415	0.2%	-55%
Pre-tax Income	4,247	1.8%	2,972	1.5%	43%	3,175	1.3%	34%
Net Income	3,286	1.4%	2,298	1.2%	43%	2,442	1.0%	35%
Net Income to Parent	2,881	1.2%	1,891	0.9%	52%	2,092	0.9%	38%
EPS (NT\$)	0.66		0.43		52%	0.48		38%

NT\$ Million	1H 2024		1H 2023		YoY
	Amount	%	Amount	%	%
Net Sales	436,780	100.0%	453,329	100.0%	-4%
Gross Profit	21,579	5.0%	19,942	4.4%	8%
Operating Profit	6,899	1.6%	5,014	1.1%	38%
Non-Op Items	320	0.1%	372	0.1%	-14%
Pre-tax Income	7,219	1.7%	5,386	1.2%	34%
Net Income	5,584	1.3%	4,127	0.9%	35%
Net Income to Parent	4,772	1.1%	3,485	0.8%	37%
EPS (NT\$)	1.10		0.80		37%

Media Contact

Jack Wang Vice President, Spokesperson (02)8797-8588

Investor@compal.com

Tina Chang Director, Deputy Spokesperson (02)8797-8588

Investor@compal.com